
Protokoll fra møte i Forskningsutvalget – 14.02.2023 
Sted: Seminarrom 1, Ø3 

Tid: 12.15 - 14.00 
 

Til stede: Kyrre Kverndokk (leder), Kirsi Salonen, Sarah Hamilton, Christian Mauder, Ines 
Prodöhl, Christian Lomsdalen og Sarah Sharif Hordvik (referent). 

Christian Bull stilte for Marijn Visscher. Michael Stausberg stilte for Alexander van der Haven. 

Meldt avbud: Ramona Harrison, Tone Hellesund, Marie von der Lippe og Ingvar Mæhle 

 

Saksliste: 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent uten merknader 

 

Orientering om saker fra fakultetets FFU-møte, 15.02.23 
a) About applications for funding for research groups:  

Members of FU would have liked feedback from the faculty on all applications (both 
for those who were granted funds and for those who were not) for transparency, to 
learn more about the process and the strategic choices that were made by the 
faculty. FU also points the poor timing of the announcement of which groups that got 
funded (after the deadline for Meltzer). The connection between the call and the 
former strategy is also questioned by FU. Some members are critical of these kinds of 
competitive calls as it could lead to frustration and hostility between colleagues and 
disciplines. The call did however encourage the research groups to plan their 
activities which is positive, but some members would have preferred a better 
coordination of the applications process by the department.  

 
b) NFR – change in how they organize FRIPRO (open calls):  

FRIPRO will be open for project proposals at any time from 2024, i.e., no set deadline. 
They have also introduced new quarantine times based on the final score of 
applications. https://www.forskningsradet.no/nyheter/2023/viktige-endringer-i-
forskningsradets-soknadsbehandling/ 
 
Consequently, applicants will now have to prepare project proposals of higher quality 
to avoid being placed in quarantine, and the faculty BOA team will not be able to plan 
their activities like today, i.e. it might imply bigger work load on them. To remedy this 
these processes will have to be planned more thoroughly from the start, for example 

https://www.forskningsradet.no/nyheter/2023/viktige-endringer-i-forskningsradets-soknadsbehandling/
https://www.forskningsradet.no/nyheter/2023/viktige-endringer-i-forskningsradets-soknadsbehandling/


by placing several internal deadlines in preparation and leading up to the main 
deadline.  

 
 
 
c) Prosjektutviklingsseminar - for those who plan on applying for external funding:  

The faculty is planning a half-day seminar on May 10th. Kyrre will share additional 
information as soon as the programme is official.  

1/23 Forskergrupper, forventninger og forpliktelser  

Kyrre will send out the frames for the research groups again. It is expected that the leader of 
the research groups participates in FU. Research group websites should also be updated, and 
preferably in both English and Norwegian.  
 
It is still a challenge to get the necessary permissions to create and update UiB websites.  

2/23 Utlysning av Ph.d.-hjemler 
Er denne formen for strategiske utlysninger noe man bør fortsette med, eller bør AHKR gå 
tilbake til åpne utlysninger? FU ønsker å vente med å diskutere dette til instituttet har 
gjennomført den pågående utlysningsprosessen for å høste erfaringer fra denne. 
 
3/23 Manusseminarer for Ph.d.-stipendiater 
AHKR planlegger første stipendiatseminar i februar, hvor de tre nyeste stipendiatene skal 
presentere seg selv. Det er en forventning til at også faste ansatte og andre fra fagmiljøet 
deltar i manussemiarene for stipendiater. 

Seminarene er lagt opp slik: To manus per seminar, med 45 minutter satt av til hver tekst. 
Grunnen for opprettelsen av stipendiatseminarer er å ta noe av byrden fra forskergruppene 
og for å gi alle stipendiater et tilbud om manusseminar, også de som ikke er tilknyttet 
forskergrupper. Eksterne ph.d.-kandidater vil ikke få tilbud om å legge frem i disse 
seminarene pga. kapasitetsproblemer. 

 
Eventuelt 

a) Sak fra FFU-papirene - Forslag til endring i opplæringsdelens 15 valgfrie og 15 
obligatoriske studiepoeng: 
Fakultetet ønsker å gjøre om på opplæringsdelen slik at alle må ta de interne 
kursene, altså 10 ECTS i vitenskapsteori og etikk og 5 ECTS i overførbare ferdigheter. 
FU er negativ til at dette innføres, og anbefaler at det alternativt bør kuttes ned på 
antall obligatoriske studiepoeng i opplæringsdelen.  



FU etterspør et tilbud om et separat kurs i etikk for stipendiater, da det ikke er nok 
rom for dette i VITHF900 slik det er i dag. FU mener også at et kurs i 
universitetspedagogikk må tilbys igjen.  

 
b) Ph.d.-utdanningsmeldingen 2022: 

AHKRs utkast til HFs årlige Ph.d.-utdanningsmelding vil bli sendt på sirkulasjon i FU 
innen kort tid, før den går til godkjenning i instituttrådet.  
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